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 Z Á P I S  č. 3/2021 
 

z jednání Komise místní části Salaš konané dne 14. 6. 2021  
 
Přítomni: Mgr. Radka Vyoral Krakovská (předsedkyně), Veronika Mašláňová, Alena Hájková, 

Tomáš Matucha, Jan Jurča, Ludmila Baďurová      
  
Hosté: RNDr. Bedřich Landsfeld, Miroslav Chalánek 
 
Omluven: David Bouchal, Vlastimil Svozil, Vladimír Bolom, Jan Bařinka, Petr Mašláň 
   

__________________________________________________________________ 
   
Program: 
 
1. Zahájení 
2. Lavičky u hřiště a u cukrárny 
3. Prořez stromů od Salaše k Malenovicím 
4. Nový chodník - zabezpečení 
5. Příspěvek pro Sokol Salaš - hlasování 
6. Skříňka u hřiště  
7. Kamerový systém 
8. Posezení se seniory 
9. Hrací doba na hřišti 
10. Diskuse a závěr 
 
 
ad 1) Schůzi komise zahájila předsedkyně komise paní Mgr. Radka Vyoral Krakovská a přivítala 
všechny přítomné členy komise, hosty - pana náměstka RNDr. Bedřicha Landsfelda a pana 
Miroslava Chalánka.  
 
ad 2) Člen komise vznesl požadavek, že by se mohli pořídit nové lavičky před cukrárnou do 
prostoru, kde jsou velké jehličnaté stromy, aby maminky viděly lépe na své děti, které si hrají na 
hřišti. Tento návrh byl členy KMČ zamítnut.  
KMČ odsouhlasila renovaci dvou laviček, které jsou u multifunkčního hřiště, které se nachází za 
úřadovnou.  
 
ad 3) Členové KMČ vznesli návrh, aby se přezkoumala situace podél cesty od Salaše 
k Malenovicím, ohledně prořezání větví, které by mohly padat na silnici. Bylo také zmíněno, že 
nedávno jeden strom spadl na projíždějící automobil.  
 
ad 4) Minulý rok byl zhotovený nový chodník od cesty směrem k cukrárně, který platila KMČ. 
Členové vznesli návrh, zda by se mohl částečně na chodník umístit velký těžký květináč nebo 
jiná zábrana, aby na něj nenajížděly osobní a nákladní automobily, což se nyní děje.  
 
ad 5) Všichni členové komise, kteří se na schůzi sešli i ti omluvení souhlasí s příspěvkem pro 
Sokol Salaš na letošní akce - částkou 5 tisíc korun.  
 
ad 6) Elektrická skříňka u multifunkčního hřiště má již potřetí urvaný vypínač na osvětlení hřiště. 
  
ad 7) Kamerový systém se posunul o kus dál. Je v řešení pod úkolem B1/19/11141. Projektant 
obdržel kladné vyjádření ke zpracování projektové dokumentace a navrženému umístění 
kamerového systému od Krajského ředitelství Policie Zlínského kraje k získání územního 
souhlasu. Členové KMČ požadují, aby kamerový systém byl co nejlépe umístěn na vhodné 
místo.  
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ad 8) Posezení se seniory místní části by se mohlo konat 11. nebo 25. září 2021, termín bude 
upřesněn dle možností vystupujících. 
 
ad 9) Občan Salaše vznesl požadavek na omezení hrací doby na multifunkčním hřišti, tento 
požadavek členové KMČ zamítli. Hřiště slouží nejen dětem, ale i dospělým občanům místní části 
a v rámci stanovené otevírací doby je možné, aby se všechny věkové kategorie prostřídaly.  
 
ad 10) Diskuse a závěr 
 
Termín příštího jednání komise stanoví předsedkyně komise dle potřeby a bude oznámen 
v dostatečném předstihu. 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
Ve Zlíně – Salaši, dne 16. 6. 2021 
 
 
Zapsala: Renata Janíčková, tajemnice KMČ Salaš 
Ověřila: Mgr. Radka Vyoral Krakovská, předsedkyně KMČ Salaš    


